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Dato: 02.08.2022 

Dagsorden for skolebestyrelsesmøde onsdag den 15. december 2022 
klokken 17.00-20.00  

Mødelokale v kontorgangen 
Klokken18.00: spisning 

  

Deltagere: 
Henrik Birkemose (Klara 6B) 

Jacob Lyng Madsen (Nicolaj 5x, Josefine 0C) 

Martin Hjøllund Sonne (Villads 6A, Lukas 3A, Ronja 2A) 

Martin Peter Rosenkrantz (Liva 7B) 

Mette Ravn Rehdin (Sara 2C, Rebekka 4C) 

Marie B Feldthaus  (mor til Mads i 0.a) 

Michelle Nørgaard Thestrup(mor til Marco i 3d) 

 

Jannie Tanja Børger Larsen (Souschef - Tinderhøj Skole)  

Carl Rudolph-Lentz (Skoleleder – Tinderhøj) 

Pernille Nørgaard (SFO - Cafeen - Assistent - Tinderhøj Skole) 

Gro Holdt (Undervisning - Lærer - Tinderhøj Skole) 

 

Geen Ahmad (Elevrådsrepræsentant) 

 

Annie Petersen - Kommunalbestyrelsesmedlem – formand social og sundhedsudvalget 

  

 
Afbud venligst til Carl Rudolph-Lentz 

 

Referent:   RØD = fraværende  
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Punkter 

Pkt. nr. 1:  Valg af ordstyrer 
 
 
Pkt. nr. 2: Godkendelse af dagsorden (B) 
 
Pkt. nr. 2.a:  Nye medlemmer præsenteres 
 

 
 
 
Ud i bedre tid – dagsorden på  
 
Jeg hedder Marie – mor til Mads i 0.a – kan godt lide at 
have fingeren på pulsen 
Morten 
Sygeplejerske – arbejder som hygiejnesygeplejerske 
 
Pernille – Sidder som repræsentant for pædagogerne – 
AMR 
Jannie – viceskoleleder – leder for 1-5. årg 
 
Martin S – har siddet o skolebestyrelsen i de sidste 6 år 
 
Mette – har været i bestyrelsen siden sommerferien 
 
Gro – uv i 0.a samt tysk mm i udskoling 
 
 
 
 

Pkt. nr. 3:  
Meddelelser, faste punkter (O-10 min)) 

-SFOén 
-Personalemøder/læringsmøder 
- Grønt Udvalg 
-Skolens ledelse 
-Elevrådet 
-Skolebestyrelsesformanden /for-
mandsmøder 
-Skolebestyrelsen 

-Annie (rykkes evt. op som 1. punkt alt efter frem-
mødemuligheder 

 
SFO og skole 
Vi har haft kontrolbesøg fra arbejdstilsynet og har fået 
godkendt indsatserne ift de forskellige påbud 
 
Personale/læringsmøder 
Vi har arbejdet med skoleplanen vh SOS model på lærer-
mødet, skal arbejde videre på det de kommende møder 
 
Eleverne skal arbejde mere projektorienteret ud fra ver-
densmålene – gøre eleverne -  
Vi har været på rådhuset med 5y og mødt prinsessen  
 
Ledelsen 
Vi har fået ansat en flyver til teknisk service 
 
Skolebestyrelsen –  
Kobæk Strand  - arrangement – det var et godt indhold 
med relevante informationer og input 
Dialogmøder torsdag d. 13. april og torsdag d. 16. nov.  
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Pkt. nr. 4:         
Kommunikation (D- 45 min) 
Noter fra d. 15.sept 2022 

Kommunikation ml underviser og hjem 

Kommunikation ml bestyrelse og leder 

Kommunikation ml forældre og leder 

Afklaring hvornår går til hvem og til hvad 

Kommunikation ml bestyrelse og forældre samt kon-

taktforældre 

Der aftales nærmere ift evaluering 

Opdatering af hjemmeside ift skolebestyrelsen 

Elevråd - SKOB 

Kommunikation mellem SFO og forældre  
 

Hvordan kommunikerer vi på Aula 
Ensformighed 
Skal eller må de have med 
Læreplaner – jo mere ens  
Flere veje ind i det 
Vores krav og aftaler – 4 kl minuddannelse ift opga-
ver og lektier  
0.-3. klasse bruger man ikke minuddannelse – der 
er dermed forskelligt hvordan man gør 
Det gode ved minuddannelse er at det kommer op 
på Aula 
Senest fredag ift ugeplan. 
Ugeplaner: 
Forskellige måder at gøre det på – kunne være godt 
hvis teamet gør det ens – at man ikke skal i flere sy-
stemer 
Peter og Jannie har haft fokus på ugeplaner og min-
uddannelse 
Have det med på forældremøder - det skal genta-
ges, da den største udfordring i indskolingen var at 
finde rundt i systemerne – skole forældrene fra 
start – indsatsen er lidt sent 
Forældrefolder – basen – skal ligge på hjemmesi-
den  
Kommunikation mellem SFO og forældre  
SFO 1 -  
SFO 2 - Flaskeposten læses når den kommer på 
Aula  
Ugen der gik - 
INFO ved brand på Aula – internt og eksternt – en 
plan som i PLOV hvor der er en nøglepersoner der 
får informeret viderre 
Skolebestyrelse og ledelsen 
Skolebestyrelsens rolle (kommunikation) – videre til 
kontaktforældre – videre til forældre – forretnings-
gange (Slides fra KOBÆK) 
Samarbejdet i skolebestyrelsen (forældregruppen) 
Barn løber væk – der er en pædagogisk indsats.  
 
Vi arbejder videre på punktet de kommende gange 
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Pkt. nr. 5:         
Alle børn cykler (O-D- 25 min)  
Læs venligst cykelstrategi 
https://www.rk.dk/fileadmin/user_upload/10-Ejen-

domme-forsyning/Dokumenter/ADS-Cykelstrategi-

2021-2023.pdf 

 

 
Personaletilbagemeldinger 
Faglige forløb – 5. har kørt et optællingsforløb med stati-
stik 
Der er klasser der har været ude at at undersøge ha-
stighed 
Cykeltjek på skolen – cykel frem for bil -  timeløse fag 
færdselslære 
 
Dannelsesaspektet -Synligt for eleverne, at der er færre 
biler og flere  der transporterer sig selv 
 
Man kan også cykle derhjemme 
Der var overvældende opbakning fra lærere og pædago-
ger - Eneste minus var  at man blev forstyrret ved tælling 
–  
 
Cyjekstrategi: 
O. klasse  
1 – 2 klasse – cykling i gården 
3 – den lille cyklistprøve – der er mulighed for små ture 
– højresvingsture 
Refleksveste til alle eleveer – fast cykelmakker 
Vi grupperer dem efter niveau 
4 kl. cykelårgang – cyklet til alle  
5. stadionhallen med tilladelse 
6. klasse – cyklistprøven 
 
 
Forældretilbagemeldinger 
Flere muligheder for transport  - løbehjul, skatboard, 
Er klassen cykelparathed?  
Synes ikke det er helt ansvarligt at tage et hold med 2 
voksne. 
Vi skal ikke ændre børns praksis/morgenpraksis da det 
stresser forældrene 
Cykle hjemme og point – forskellige tilbagemeldinger 
om det fungerede – var ikke klar over det – skal bliver 

https://www.rk.dk/fileadmin/user_upload/10-Ejendomme-forsyning/Dokumenter/ADS-Cykelstrategi-2021-2023.pdf
https://www.rk.dk/fileadmin/user_upload/10-Ejendomme-forsyning/Dokumenter/ADS-Cykelstrategi-2021-2023.pdf
https://www.rk.dk/fileadmin/user_upload/10-Ejendomme-forsyning/Dokumenter/ADS-Cykelstrategi-2021-2023.pdf


 

Side 5 af 6 

skarpere i udmeldingen så alle er klare over mulighe-
derne 
 
Er klassen cykelparat – der vil være en der ikke er parat 
til cykling – Heerup –  
Der var 2 elever der ikke kom med –  
Så en strategi ift hvis man ikke er parat da det ellers er 
ekskluderende 
 
Mere inkluderende – dansk cyklistforbund/rådet – der 
er færre biler – flere børn der transporterer sig selv i 
skole – færre biler P pladsen 
 
 
Vigtig pointe med at transportere sig selv i skole – min 
søn vil gerne cykle – der er forældre der ikke kan cykle 
dem 
Nu skal I ændre alt om morgenen – ændre vaner om 
morgen 
 
Personale 
Vi taler ind i 2 ting 
 
Transport generelt i skole over hele året 
 
Alle børn cykler – cykle derhjemme –  
I forhold til cyklestrategi 
 
 
Hvor meget gør vi lokalt  
Det er vigtigt at kunne cykle derhjemme 
Måske var familier der fik øje på man kan det sammen. 
 
Formulering – SFO delen – med at cykle i SFO i tid –  
 
Vores cykelstrategi skal op igen – tages med i MED 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pkt. nr. 7: Udsat til kommende møde 
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Meddelelsesbogen – gennemgang (O-D 15 min) 
 

Pkt. nr. 6:         
Økonomi 2023 – Gennemgang (O-D 25 min) 
V Carl 

 

Underskuddet fra 2022 skal afvikles. Vi kigger ind i en 
handleplan for de komme 3-5 år. Handleplanen laves 
sammen med forvaltningen og økonomiafdelingen. 
Månedlige møder for at holde kursen skarp. Det ser ud 
til at vi kan vækste os ud af det, da vi bliver flere elever, 
hvilket giver en bedre økonomi 

Underskrivning af papir 

Eventuelt  (O, 5 min) - dette er kun til korte indlæg.  

Punkter til kommende møder  Samarbejde i SKOB   

 Meddelelsesbog -  

 Elevtrivsel: ”Samarbejde omkring den gode triv-
sel” 

 Center  

 Repræsentant fra PIT 

 Elevfravær 

 Fremtidsværksted 

 Principper - genbesøg 

Godkendelse af referat - punkter godkendes løbende, og der underskrives før mødet afsluttes. 
D: Dialog B: Beslutning O: Orientering 

 

Møderækken: 15.9., 10.10., 9.11., 15.12 , 16.1. , 16.2. , 13.3. , 19.4. , 8.5. , 13.6. 

 

 
 


